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Josep Quintana en una de les seves travesses pel Pirineu (1962). Foto: Familia Quintana 

Es van organitzar les Misses del Gali a Sani 
Bartomeu, -i des de jullol del 1936, Sani Bartomeu 
de les Vespes. 

És conegut el fet de que quant els mili-
cians, el 1936, van voler despenjar la cam-
pana de l'Ermlta per llençar-la rostos avall, 
va sortir un eixam de vespes de dins de la 
campana 1 encara corren. 

A aquesta capei la s'til van celebrar una 
mltja dotzena de Misses del Gali que oficia-
va el Pare Illa -l'organitzador de l'Aplec del 
Matagalls- que també ens va beneir el 
Banderi de l'Agrupació en una trabada a 
Valldeneu, organitzat per en Joan 
Castellsagué... 

Els Pessebres que per les festes de 
Nadal s'installaven al Tagamanent... 

L'any 1983, definitivament, vam deixar 
de fer aqüestes sortldes. 

Ja érem a l'edat "del si no fos...". 
Tots dos matrimonis jubllats... 
Ell, en Josep Quintana ja ens ha deixat. 
Un bon adéu amic Quintana. 
Et recordaré sempre com un bon Amic i 

un bon Muntanyenc. 

per anar la Mùtua del Carme al 
local nou, l'entitat esportiva 
(Agrupació Excursionista) i les 
culturáis (Comissió Fabra, 
Omnium Cultural, Amies de 
l'Art, Agrupació Sardanista, 
Joventuts Musicals, etc. etc.) 
foren ubicadas allí, per acord 
unànime de l'Ajuntament pre-
sidit pel senyor Francese 
Llobet i Aman, essent 
l 'Agrupació Excursionista la 
que tenia més activitats al seu 
interior ja que les reunions de 
jovent, partides de ping-pong, 
projectar i preparar excursions 
etc., feien que hi hagués una 
activitat que no tenien les 
demés, dones les seves activi-
tats moltes vegades i segons 
en quins casos, es limitava a 
una o dues reunions de la 
Junta a l'any. 
L'Ajuntament que presidia l'es-

mentat senyor Llobet, va iniciar portar a terme el 
projecte de instal-lar les entitats esportivos al Casal 
de l'Esport i les culturáis a altre ubicació. Però no 

Si bé l'any 1982 va deixar les seves acti-
vitats com a membre de la Junta de 
l'Agrupació, en Quintana seguia estant vin-
culat directament a les mateixes. 

EH era el représentant de l'Agrupació, a 
la Comissió Fabra -malauradament inopé-
rant- i per tant indirectament vivia les ale-
gries i les contrarietats a que estava sotme-
sa l'entitat. 

Al quedar buit l'edifici de Can Pedrais 
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Festes de Inauguració del casal Pompeu Fabra 
Foto Arxiu A. Garda 
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